

LSQ Series High-speed Slitting Machine LSQ系列高速分切复卷机



简介:

本机适用于各种卷材的分切和复卷，如牛皮纸、白卡纸、淋膜纸、硅油纸、PVC塑料、无纺布材料等卷材。

Introduction:

This machine is suitable for cutting and rewinding all kinds of rolls, such as kraft paper, white card paper, coated paper, silicone paper, PVC plastic, non-woven materials and other rolls.

特点：

1. 该机采用变频调速，保持加速中平衡运转。
2. 双光电传感器限位自动纠偏控制系统，纠偏稳定、节能、寿命长。
3. 采用圆刀纵切的分切方式，风机废边自动排除装置。
4. 全自动恒张力控制系统，张力从始至终丝毫不差。
5. 材料装卸采用气动升降结构。。

Features:

1. The machine adopts frequency conversion speed regulation to maintain balanced operation in acceleration..
2. Double photoelectric sensor limit automatic correction control system and deviation rectification stability, energy saving, long life.
3. Adopt the longitudinal cutting method of circular knife, and the fan will automatically discharge the waste.
4. Automatic constant tension control system. The tension will be just right from beginning to end.
5. Material lifting adopt pneumatic lift structure.

技术参数 Technical Parameter:

型号	Type	LSQ-700	LSQ-800	LSQ-1100	LSQ-1400
放卷最大宽度	Max.Width Unwinding	700mm	800mm	1100mm	1400mm
放卷最大直径	Max.Diameter Unwinding	1100mm	1100mm	1200mm	1200mm
收卷最大直径	Max.Diameter Rewinding	1200mm	1200mm	1200mm	1200mm
纸张要求	Paper Thickness	30-350gsm	30-350gsm	30-350gsm	30-350gsm
分切速度	Max.Speed	260m/min	260m/min	260m/min	260m/min
总功率	Total Power	4.5kw	4.5kw	4.5kw	4.5kw
机器重量	Weight of Machine	1500kg	1600kg	1800kg	2000kg
外形尺寸	Overall Dimension (cm)	260x175x185	260x185x185	260x215x185	260x245x185